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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„A kórháztörvény elfogadásával mekkora összegű működőtőke bejövetelére számít az
egészségügyben ?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr .
Csehák Judit egészségügyi, szociális és családügyi miniszterhez .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

A tavaszi parlamenti ülésszak egyik legjelentősebb törvényjavaslata volt az éles viták
kereszttüzében álló ún. kórháztörvény. A tervezetet - annak ellenére, hogy számos szakmai
szervezet egyértelműen elutasította - végül a szocialista parlamenti többség kétszer is
elfogadta .

Kérdezem Miniszter Asszonytól :

- A kórháztörvény elfogadásával mekkora összegű működőtőke bejövetelére számít az
egészségügyben?

-Véleménye szerint ez az összeg várhatóan milyen ütemben fog érkezni?

K/5094 .

írásbeli kérdés



Várjuk megtisztelő válaszát .

Budapest, 2003 . szeptember 2 .
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